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Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisji do Spraw Petycji (nr 1)
24 września 2015 r.
Komisja do Spraw Petycji, obradująca pod przewodnictwem wicemarszałka 
Sejmu Elżbiety Radziszewskiej, dokonała: 

– wyboru prezydium Komisji.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Jan Morwiński – dyrektor Biura Komu-
nikacji Społecznej, Henryk Pajdała – dyrektor Biura Komisji Sejmowych, Kamil Micał i Jolanta 
Ostrowska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komunikacji Społecznej.
Wicemarszałek Sejmu Elżbieta Radziszewska:

Dzień dobry. 
Stwierdzam kworum.
Przypominam, że Komisja na podstawie art. 20 ust. 3 regulaminu Sejmu powołuje 

i odwołuje członków prezydium w głosowaniu jawnym większością głosów. Głosowanie 
jawne odbywa się przez podniesienie ręki i obliczenie głosów przez sekretarzy. 
Głosowanie przeprowadzimy według zasady: kto jest za, kto przeciw, kto się wstrzy-

mał od głosu. Wybór zostanie dokonany, jeśli kandydat na daną funkcję uzyska zwykłą 
większość głosów, to znaczy więcej głosów za niż przeciwnych, głosy wstrzymujące nie 
są brane pod uwagę.
Przystępując do wyboru przewodniczącego Komisji zwracam uwagę, że w przypadku 

zgłoszenia większej liczby kandydatów, uzyskanie przez pierwszego w kolejności kan-
dydata zwykłej większości głosów, spowoduje jego wybór na przewodniczącego Komisji. 
Głosowanie na pozostałe kandydatury stanie się wówczas bezprzedmiotowe.
Czy powyższe zasady głosowania, wynikające z nich konsekwencje, są dla wszystkich 

państwa zrozumiałe? 
Nikt z posłów nie zgłasza żadnych wątpliwości.
Proszę o zgłaszanie kandydatur.
Bardzo proszę, pan poseł Orzechowski.

Poseł Andrzej Orzechowski (PO):
Proponuję, aby przewodniczącą Komisji do Spraw Petycji została pani poseł Brygida 
Kolenda-Łabuś.

Wicemarszałek Sejmu Elżbieta Radziszewska:
Dziękuję.
Czy pani poseł wyraża zgodę? 
Dziękuję.
Czy ktoś jeszcze zgłasza inną kandydaturę? 
Nie ma, dziękuję.
W takim razie stwierdzam, że zgłoszona została tylko jedna kandydatura na funkcję 

przewodniczącego Komisji – pani poseł Brygida Kolenda-Łabuś, która wyraziła zgodę 
na kandydowanie.
Przystępujemy do głosowania. 
Kto jest za wyborem na funkcję przewodniczącej Komisji pani poseł Brygidy Kolen-

dy-Łabuś? 
Ile osób za? 

Sekretarz Komisji Kamil Micał:
Siedem.
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Wicemarszałek Sejmu Elżbieta Radziszewska:
Siedem osób za. 
Kto jest przeciw? 
Nie widzę. 
Kto się wstrzymał? 
Nie widzę. 
Dziękuję, czyli jednogłośnie wybraliśmy przewodniczącą Komisji – panią poseł Bry-

gidę Kolendę-Łabuś, przy siedmiu głosach za, przy braku głosów przeciw i przy braku 
głosów wstrzymujących. 
Gratuluję pani poseł wyboru.
Przystępujemy do wyboru zastępców przewodniczącego Komisji, ale najpierw powin-

niśmy określić, ilu będzie zastępców. 
Komisja do Spraw Petycji liczy siedemnastu posłów – jakie państwo macie propozycje, 

ilu powinno być zastępców?
Bardzo proszę, pan poseł Orzechowski.

Poseł Andrzej Orzechowski (PO):
W moim przekonaniu prezydium powinno mieć trzech „prezydiantów”, czyli przewod-
niczącego i dwóch wiceprzewodniczących.

Wicemarszałek Sejmu Elżbieta Radziszewska:
Komisja nie jest liczna. 
Kto z państwa jest za taką liczbą wiceprzewodniczących? 
Proszę policzyć, kto jest za? 
Siedem, czyli jednogłośnie. Nie ma nikogo przeciwnego ani nikogo wstrzymującego 

się. W takim razie ustaliliśmy, że w prezydium będzie trzech wiceprzewodniczących.
Przystępujemy do zgłaszania kandydatur, bardzo 
Widzę, że państwo posłowie się porozumiewają, pan poseł Orzechowski.

Poseł Andrzej Orzechowski (PO):
Zgłaszam pana posła Piotra Chmielowskiego.

Wicemarszałek Sejmu Elżbieta Radziszewska:
Bardzo proszę, pani poseł Kolenda-Łabuś.

Poseł Brygida Kolenda-Łabuś (PO):
Zgłaszam panią poseł Małgorzatę Woźniak.

Wicemarszałek Sejmu Elżbieta Radziszewska:
I trzecia kandydatura? 
Nie ma.
W takim razie na dzisiaj zamykam listę. Państwo uzupełnicie na następnym posie-

dzeniu wybór trzeciego wiceprzewodniczącego, o to będę prosić panią przewodniczącą.

Poseł Brygida Kolenda-Łabuś (PO):
Zrozumiałam wypowiedź  pana  posła Orzechowskiego,  że przyjmujemy  trzyosobowy 
skład prezydium.

Wicemarszałek Sejmu Elżbieta Radziszewska:
Nie trzech wiceprzewodniczących, tak?

Poseł Brygida Kolenda-Łabuś (PO):
Trzyosobowy skład prezydium.

Wicemarszałek Sejmu Elżbieta Radziszewska:
Przepraszam, to ja przepraszam za pomyłkę, czyli mamy jedną osobę przewodniczącego 
i dwóch wice i to jest pełen skład Prezydium. 
Dziękuję bardzo.
W takim razie mamy dwie osoby zgłoszone na stanowisko wiceprzewodniczących. 
Kto z państwa jest za propozycją, by wiceprzewodniczącym Komisji został pan poseł 

Piotr Chmielowski? 



k.s.               5

Pełny ZaPis PrZebiegu Posiedzenia:  
Komisji do sPraw Petycji (nr 1)

Jednogłośnie, czyli siedem osób za, nikt się nie wstrzymał, nikt nie był przeciw. 
Gratuluję panu posłowi. 
Pan poseł oczywiście wyraził zgodę.
Pani poseł Małgorzata Woźniak, pani wyraża zgodę. 
Kto z państwa jest za kandydaturą pani poseł Woźniak? 
Wszyscy powinni głosować, pani poseł nie…

Poseł Małgorzata Woźniak (PO):
W swojej sprawie… (poza mikrofonem)

Wicemarszałek Sejmu Elżbieta Radziszewska:
Ile głosów mamy za? 
Siedem,  czyli  przy  siedmiu obecnych  siedem za, nie ma głosów przeciwnych, nie 

ma głosów wstrzymujących się. 
Gratuluję pani poseł wybrania na funkcję wiceprzewodniczącej Komisji.
Na tym zakończyliśmy głosowanie na dzisiejszym posiedzeniu Komisji. 
Przypominam, że przewodniczącą została pani poseł Brygida Kolenda-Łabuś, wice-

przewodniczącymi: pan Piotr Chmielowski i pani Małgorzata Woźniak.
Gratuluję wyboru i zamykam dzisiejsze posiedzenie. Jeszcze słowo?

Poseł Brygida Kolenda-Łabuś (PO):
Jeszcze słowo.

Wicemarszałek Sejmu Elżbieta Radziszewska:
Bardzo proszę, pani przewodnicząca.

Poseł Brygida Kolenda-Łabuś (PO):
W imieniu całego prezydium chciałabym bardzo podziękować za zaufanie, które nam 
dzisiaj okazaliście. Mam nadzieję, że taka jednomyślność w czasie pracy Komisji, nie 
będzie miała miejsca. 
Niewiele  nam  już  czasu  do końca  kadencji  zostało.  Jest  to Komisja,  co do której 

przyjęliśmy zmianę regulaminu Sejmu – kontynuacji działań w następnej, tak że jeżeli 
zaczniemy jeszcze w tej kadencji to następni będą mogli kontynuować pracę.
Bardzo dziękuję i bardzo się cieszę ze składu prezydium.

Wicemarszałek Sejmu Elżbieta Radziszewska:
Dziękuję. 
Do widzenia.


